

Title (en)

Convertible sitting and sleeping furniture, particularly a bed couch.

Title (de)

Umwandelbares Sitz- und Liegemöbel, insbesondere Bettsofa.

Title (fr)

Meuble d'assise et de couchage transformable, notamment lit-divan.

Publication

EP 0645109 A2 19950329 (DE)

Application

EP 94114078 A 19940908

Priority

DE 4332694 A 19930925

Abstract (en)

The convertible sitting and sleeping furniture, particularly bed couch, has a plurality of upholstered parts (head, middle and foot part 1, 2, 3) movable relative to one another for sitting and sleeping use, a bedding box (5) and a back (4). The head part (1) has a spring interior (6) and, in the sitting position with middle and foot part (2, 3) lying one on top of the other, is retracted into the back (4) and, in the sleeping position, is extended from the back (4) so that it lies in an elongated plane with middle and foot part (2, 3). <IMAGE>

Abstract (de)

Das umwandelbare Sitz- und Liegemöbel, insbesondere Bettsofa weist mehrere für eine Sitz- und Liegenutzung gegeneinander bewegbare Polstereteile (Kopf-, Mittel- und Fußteil 1, 2, 3), einen Bettkasten (5) und eine Rückenlehne (4) auf. Das Kopfteil (1) hat einen Federkern (6) und ist in der aufeinanderliegenden Sitzstellung von Mittel- und Fußteil (2, 3) in die Rückenlehne (4) eingefahren und in der Liegestellung aus der Rückenlehne (4) herausgezogen, so daß es mit Mittel- und Fußteil (2, 3) in einer verlängerten Ebene liegt. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 17/13

IPC 8 full level

A47C 17/13 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 17/132 (2013.01); **A47C 27/20** (2013.01)

Cited by

EP3000358A1; WO9922625A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0645109 A2 19950329; EP 0645109 A3 19960417; DE 4332694 A1 19950511

DOCDB simple family (application)

EP 94114078 A 19940908; DE 4332694 A 19930925